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Verslag Algemene Ledenvergadering  1 juni 2023  
(concept ter bespreking in de ALV op 13-12-2023 ) 

 
De ALV vindt plaats op de Bindplaats 
 

Aanwezig  

19 leden: Dymphie Beaujean, Judy Bepple, Martienn van Bommel, Hans Hairwassers, Marieke v.d. 

Heijden-Terpstra, Rob v.d. Kallen, Berto v.d. Manden, Folkert Morsheim, Hans Naus, Marc Peters, 

Harm van Pinksteren, Jannie Straatsma, Albert Venemans, Josephine Verhaeren, Toon Vermeer, Ren 

Vleer, Petra v.d. Werf, Paul Wouters, Albert Zeeman 

6 bestuursleden: Stef Cornelissen (penningmeester),  Stephan van Diepen (voorzitter), Aad Geers,  

Jos van Haarlem, Ineke Sagasser (secretaris), Johny Schellings  

Afmeldingen 

19 leden: Ramon van Bavel, Peter v.d. Bruggen, Irene Derks, Astrid van Diepen, Frans Dotinga, Piet 

Dings, René v.d. Heijden, Martin Huisman, Moniek Jansen, Marjo Janssen, Kasper de Jong, Jan van 

Kempen, Michiel v.d. Laar, Cees Marijnissen, Anneke Mulder, Carolina van Rooy, Leon v.d. Schoor, 

Aad Smid, Gerjan Verhoeff 

 

1. Welkom  

De voorzitter heet allen welkom, blikt kort terug op het afgelopen half jaar en verheldert het doel 

van deze vergadering. Deze ALV staat in het teken van vooruitblikken (begroting, toekomstvisie).   

 

2. Begroting nieuwe seizoen 

De penningmeester meldt kort de stand van zaken met de lopende begroting alvorens een 

toelichting te geven op de begroting voor 2023-2024. Het herfstschaatsen (nieuwe activiteit) en 

kerstschaatsen brachten samen € 4000,- op. De Grote Clubactie leverde € 1700,- in de kas.  

Ook geeft hij de bevindingen weer van de (interne) adviesgroep ‘toekomst financiën’. Het bestuur 

heeft deze adviezen overgenomen bij het opstellen van de nieuwe begroting.    

Hoewel een aantal posten voor het komend jaar omhoog gaan (huur ijsbanen, vergoedingen trainers) 

ligt er voor het komend seizoen een sluitende begroting. Het bestuur ziet geen reden om de 

contributie te verhogen.   

 

Vragen uit de ALV  

• Josephine vraagt naar het beleid met betrekking tot de reserves. Een deel is gereserveerd voor 

de skeelerbaan. Waar wordt het overige deel voor gebruikt? Liggen er plannen?  

Reactie Stef: De reserves bestaan uit drie delen: 

Een risicoreserve van 12000 euro. Dat is meer dan 50% van de begroting. Normaal wordt een 

derde aangehouden dus we zijn hiermee aan de voorzichtige kant. 

Een reservering van 10000 euro voor de skeelerbaan. Wij zullen ongetwijfeld moeten bijdragen 

uit de reserve, clubacties etc. Het uiteindelijke bedrag kan dus hoger uitpakken. 

De rest van de reserves (ruim 26.000 euro) maakt het mogelijk om de contributie voorlopig op 

het huidige niveau te handhaven (adviescommissie). Er is geen rede om te streven naar een 

hogere reserve. Mocht de commissie die nadenkt over de toekomst van de VIJC investeren nodig 

vinden dan kunnen deze uit de reserve gerealiseerd worden. De komende ledendag zal ook ten 

laste van de reserve gebracht worden (impact corona). 
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• Dymphy vraagt naar de hogere kosten voor het Sportiom. Is die ontwikkeling te voorzien? 

Reactie Stef: Het Sportiom hanteert geen meerjarenplanning. De tarieven worden per jaar 

vastgesteld. Op dit moment streeft de gemeente ernaar om dit zo voor de verenigingen zo laag 

mogelijk te houden. We kunnen er echter niet vanuit gaan dat dit in de toekomst ook zo blijft.  

• Jannie vraagt naar de kosten voor het wielrennen.  

Reactie Stef: Vorig jaar is er een post voor wielrennen op de begroting opgenomen. Voor relatief 

weinig geld wordt er heel veel ondernomen. De kosten voor extra activiteiten, zoals de clinic 

wielrennen, worden door de deelnemers betaald.  

Marc zegt toe dat hij een specificatie bij de begrotingspost voor de wieleractiviteiten 2023-2024 

zal indienen. 

 

Besluiten ALV:  

De contributie voor het seizoen 2023-2024 blijft ongewijzigd; 

De begroting voor 2023-2024 wordt vastgesteld. 

 

3. Werken aan de toekomst van de VIJC 

 

De jeugd en de toekomst 

Johny schetst de ontwikkelingen bij de jeugd. De jeugdcommissie is heel actief, er zijn veel 

jeugdactiviteiten gepland. Mede hierdoor zijn er 12 pupillen en 2 junioren bij gekomen. Een positieve 

ontwikkeling, maar er kunnen maximaal 50 kinderen tegelijk op het ijs. Nu wordt gezocht naar 

mogelijkheden om uit te wijken naar andere tijden (zondagavond) en/of locaties (Eindhoven). Voor 

de oudere jeugd wordt samenwerking met andere ijsclubs onderzocht.  

 

Voorstel denktank toekomst 

Ineke licht het verslag van de Denktank Toekomst toe.  

Omdat er in de toekomst steeds minder ijs zal zijn, is het advies van de denktank om niet alleen op 

schaatsten te focussen, maar het activiteitenaanbod van de VIJC te verbreden. Als we skeeleren en 

fietsen niet alleen zien als ondersteunende conditietraining voor het schaatsen, maar verder 

ontwikkelen als aparte activiteiten kan dat interessant zijn voor mensen die niet schaatsen.  

 

Samenvatting van reacties uit de ALV  

Velen zien dat de VIJC in de afgelopen periode die kant al aan het opgaan is. Het fietsen dat in de 

afgelopen periode meer nadruk heeft gekregen trekt ook nieuwe mensen aan. Het 

zomerlidmaatschap blijkt interessant voor kinderen (en ouders) die graag skeeleren, maar niet 

blijven schaatsen. Het lijkt een natuurlijke ontwikkeling nu de zomer steeds langer duurt en de 

winters korter zijn.   

Uit de ALV komen ook kritische vragen.  

Gaat dit de eigenheid van onze vereniging veranderen? Blijft de onderlinge verbinding behouden? 

Vallen we straks uiteen in drie verschillende clubs?  

Het zijn vragen waar we nu nog geen antwoord op hebben. Maar dat wil niet zeggen dat we niet op 

deze weg voort kunnen gaan. Vastgesteld wordt dat we met elkaar moeten bewaken dat belangrijke 

kenmerken van de VIJC behouden blijven. Onze leden waarderen de VIJC vanwege de onderlinge 

verbinding, de gezelligheid, samen actief kunnen zijn ongeacht leeftijd en niveau, iedereen kan 

meedoen. We organiseren regelmatig activiteiten om elkaar te ontmoeten. Dat moeten we blijven 

doen, we moeten er voor waken dat er onoverbrugbare eilanden ontstaan. 

Tot slot waarschuwen sommigen: We zijn wel van oudsher een schaatsvereniging. 80 Jaar 

schaatservaring moet je niet uitvlakken. We kunnen er wel activiteiten naast zetten, maar het zou 

jammer zijn om het schaatsen vaarwel te zeggen. Daar liggen de wortels van onze vereniging.  
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Besluit ALV:  

Met in acht neming van de gemaakt opmerkingen stemt de ALV in met het voorstel om te gaan 

werken aan de verbreding van het activiteitenaanbod van de VIJC.  

 

Werken aan de toekomst 

Werken aan de toekomst vraagt ook inzet van de leden om kwetsbare punten te versterken.  

De volgende commissies gaan daarmee aan de slag. In de volgende ALV doen zij verslag van hun  

resultaten.   

a. Toekomstige trainers.  

Deelnemers: Aad Geers en Martienn van Bommel 

Deze commissie gaat zich bezig houden met het werven en opleiden van nieuwe trainers.  

b. Verbinding en Betrokkenheid Leden.  

Deelnemers: Dymphie Beaujean, Berto van der Manden, Josephine Verhaeren, Ren Vleer 

Deze commissie gaat zich buigen over het vraagstuk hoe we de betrokkenheid van leden bij de 

vereniging kunnen vergroten.  

c. De Skeelerbaan in Vught 

Deelnemers: Kasper de Jong, Rob van de Kallen, Albert Zeeman  

Deze commissie gaat aan de slag om een locatie te zoeken voor de toekomstige skeelerbaan. Dit 

in goed overleg met de gemeente en andere partijen.  

d. De PR Commissie  

De PR commissie draait al langer en draagt actief bij aan het vergroten van onze 

naamsbekendheid en het werven van nieuwe leden. Deelnemers:  Astrid van Diepen, Jan van 

Kempen, Dirk van Poppel, Aad Smid 

 

4. Vacatures 

Binnen de VIJC zijn vacatures waarvoor nog geen opvolgers gevonden zijn. De ALV doet de suggestie 

om de vacatures in de Emuts en op de website te zetten, met een toelichting op de inhoud van de 

taken. Het betreft de volgende vacatures 

• Portefeuille secretaris in bestuur (in 2023) 

• Portefeuille voorzitter in bestuur (uiterlijk 2026) 

• Vertegenwoordiger vanuit VIJC in bestuur Omnisport 

• Lid commissie Start to Skate 

• Lid commissie kerstschaatsen.  

  

5. Verslag ALV 16 j.l. 

Er zijn geen opmerkingen bij het verslag van de vorige ALV. 

 

Besluit ALV:  

Het verslag van de ALV op 16 november 2022 wordt vastgesteld 

 

6. Rondvraag 

• Marc vraagt het bestuur na te denken over de vraag waar de noodnummers van de sporters 

moeten staan. Hoe weten we wie we in geval van nood moeten bereiken?  

• Toon vraagt waarom de VIJC twee keer per jaar een ALV houdt. Stef meldt dat we in de najaars-

ALV verslag doen over het afgelopen boekjaar, en in de voorjaars ALV de begroting vaststellen 

voor het nieuwe seizoen. In theorie kan dat ook in één vergadering, maar dan ijlt de financiële 

verantwoording lang na op het boekjaar.  

 

.-.-. 


